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Ledenvergadering gehouden op Zaterdag 16 November 1940 bij K. Dijksma.   
 

Bij de opening der vergadering te ruim 8 uur door den voorzitter, bleek uit de 
presentielijst dat 29 leden gevolg gegeven hadden aan den oproep der bijeenkomst 
door het Bestuur. De secretaris deelde mede, dat de Procureur-Generaal geen 
bezwaren had tegen het houden dezer vergadering, onder voorwaarde dat geen 
politiekeonderwerpen besproken werden en de bezoekers om 11 uur uiterlijk 
De zaal moeten verlaten hebben. 
 
Na lezing en goedkeuring der notulen van de vorige ledenvergadering, bracht de 
secretaris het verslag uit over het jaar 1939-1940 waarbij bleek dat er in den winter 
1939/40 acht malen een hardrijderij was gehouden. Dat deze buitengewone drukte 
niet zonder invloed op de kas gebleven is blijkt hierna duidelijk uit het kasboek van 
den penningmeester. Waar onze penningmeester door ziekte verhinderd was de 
vergadering te bezoeken en de geheele financieele commissie schitterde door 
afwezigheid, verzocht de voorzitter den secretaris de leden bekend te maken met de 
stand der financiën. Het bleek dat er in totaal was ontvangen een bedrag van  
ƒ 408,53. Dit gevoegd bij het batig saldo van het vorige jaar, ten bedrage van ƒ 87,91 
maakt te zamen ƒ 496,44 aan inkomsten, terwijl de uitgaven in totaal ƒ 497,49 
bedragen, zoodat niet alleen het batig saldo geheel opgeslokt was, doch er 
bovendien nog een nadeelig saldo van ƒ 1,05 te boeken viel. De schuld aan de 
Boerenleenbank bedraagt momenteel ƒ 120.- terwijl er nog 40 rentelooze aandeelen 
à ƒ 2,50 in omloop zijn. 
De bezittingen der club zijn door het Bestuur getaxeerd op ƒ 100,- 
 
Bij de bestuursverkiezing werd de heer R. de Boer herkozen met 28 van de 29 
uitgebrachte stemmen, terwijl wegens vertrek van den secretaris, in diens plaats bij 
eerste vrije stemming gekozen werd de heer F. Dijkstra met 22 stemmen. De heeren 
T. Hosper, G. Brouwer en S. Bosma verkregen respectievelijk 3,3 en 1 stem. Het 
aftredend lid der financ. Commissie, de heer Weener, werd vervangen door G. 
Brouwer, zoodat de heeren G. Brouwer en E. Bosga thans de financ commissie 
vormen. 
 
Bij de nu volgende bespreking van het winterprogram vroeg het lid Y. de Jong of een 
ledenrijderij niet bij voorkeur op een Zaterdagmiddag gehouden kon worden, terwijl T. 
Hosper het bestuur in overweging gaf, de rijderij van schoolkinderen niet als no. 1 op 
het program te plaatsen opdat de kleuters zich vooraf eerst eenige dagen kunnen 
oefenen. Ten einde de hardrijderijen op te luisteren met muziek deed het Bestuur de 
toezegging, om er werk van te maken om zoo mogelijk in eigen bezit te komen van 
een gramofoon met versterker. Verder werd het Bestuur blanco mandaat verstrekt. 
 
De verloting der schaatsen wees no 11 aan als de winnaar, doch geen der toen 
aanwezigen had no. 11 getrokken. Even later bleek dat de “ober”, de heer A. Schaaf, 
de schaatsen mee kon nemen naar huis. 
 
Daar de rondvraag geen nieuws opleverde, sloot de Voorzitter de vergadering na 
den scheidenden secretaris, alsmede de leden, die gratis hun diensten op de ijsbaan 
aangeboden hadden, den dank van het Bestuur gebracht te hebben. 
 
 
   De secr. C. Bangma? 


